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ZÁPIS
z 24. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 25.03.2013

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 14 (16.06 hod.)
Omluveni : Marie Štolpová, Kamila Poláchová, Ing. Josef Blaha, Ing. Miloslav Souček
Přišli později : PharmDr. Marie Strieglerová (16.12 hod.), Mgr. Květoslava Kotková (příchod 

16.10 hod.)

Zapisovatelka : Bc. Lucie Vyžrálková
Ověřovatelé zápisu : Mgr. Taťána Škarková, Ing. Vladimír Lang
Návrhová komise : Ing. Jaroslav Mokrý, Pavel Procházka, Josef Vybíral, Josef Zpěvák
  

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-
VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

24. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.06 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 14 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel 
PROCHÁZKA, Ing.,MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, Zdržel se : 0   

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Mgr. Taťána Škarková, Ing. Vladimír Lang

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel 
PROCHÁZKA, Ing.,MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Jo-
sef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 1 – ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr.
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Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Jaroslav Mokrý, Pavel Procházka, Josef Vybí-
ral, Josef Zpěvák

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel 
PROCHÁZKA, Ing.,MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

2. Interpelace
Pan Burian – poprosil bych potom až k programu 21 tam, že bychom se vyjádřili. Týká se to kont-
rolního výboru. Starosta – myslím, že určitě, nevidím v tom žádný problém. Jakým způsobem si to 
představujete? Projednat se zástupcem KV? Pan Burian – se zástupcem KV ne, nebylo projednáno 
s předsedou KV. Je to spíše ze strany občanů. Starosta – dobře. Myslím, že v tom nebude problém. 
Zastupitele prosím, aby dali najevo souhlas kývnutím hlavy. Ano, souhlasí. Dále Vám sdělím dvě 
poznámky – nejprve k tomu, že jsem se dnes dozvěděl, že bude probíhat oprava tunelu u Prštic, bude 
probíhat v letních měsících. Bude 100 dní plná uzávěrka (Brno – Bránice). Podařilo se domluvit, že 
z Brna bude jezdit autobus, který bude vozit občany na autobusové nádraží. Bude přímý spoj Brno –
Mor. Krumlov. Půjde dozajista o velkou komplikaci pro cestující a pracující v Brně. Žádám, aby o 
tom bylo dále informováno. Za druhé : Bude uzavřena ulice Rakšická. Uzávěrka bude probíhat od 
08.04.2013 do 07.05.2013. Opět se bude jezdit po Durdicích. Nákladní vozy budou muset jezdit ko-
lem dokola. Apeluji na to, abychom jako zastupitelé o tom informovali. Ing. Mokrý – jak budou jez-
dit nákladní vozy? Starosta – budou jezdit objížďkou, kolem Krumlova. Tak jak to bylo, když se dě-
lal kanál. Jeden měsíc se to musí vydržet. Vím, že je to náročné, ale jinak to nejde. 

Mgr. Květoslava Kotková – příchod 16.10 hod. - nyní zastupitelů celkem - 15. 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov.

4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

Starosta – představuje materiál (Usnesení z 45. Schůze RM konané dne 26.02.2013). Pan Zpěvák –
nerozumím v usnesení : RM neschvaluje ukončení nájemní smlouvy, ukládá řediteli SMM udělat vý-
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běrové řízení….Starosta – RM trvá na dodržení 3 měsíční výpovědní lhůty a zároveň SMM v tom 
mezidobí, kdy běží ukončení nájemní smlouvy, zpracovává výběrové řízení na obsazení nového bytu.

PharmDr. Strieglerová – příchod 16.12 hod. – nyní zastupitelů celkem – 16.

Návrh usnesení :

Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činností Rady města Moravský Krumlov. 

5. Zápis z 21. schůze Finančního výboru – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, předseda FV (mate-
riál bude dodán dodatečně)

Starosta – chci nejdříve upozornit na to, že zástupci ODS podali návrh na odvolání člena FV pana 
Hoška a místo něj navrhují jmenovat Ing. Petra Langa. To probereme na konci při projednávání usne-
sení. Ing. Mokrý – dobrý den, mohu jen konstatovat, že FV se sešel v počtu tří členů. Nebyl usnáše-
níschopný. Přesto jsem projednali rozpočtová opatření a byli jsme seznámeni s plněním příjmů. 
V krátkosti představím : 
Program:

1. Projednání rozpočtových opatření 1 – 6/2013

2. Informace o rozpočtových příjmech za leden a únor 2013

3. Různé

Ad 1)
Finanční výbor projednal předložená rozpočtová opatření č. 1-6/2013, byla podána vysvětlení 
k jednotlivým úpravám.
Ad 2)
Finanční výbor byl seznámen o plnění příjmů v oblasti sdílených daní za období leden – únor 2013.
Ad 3)
Diskutovaná témata: 

- oblast základního školství – konstatováno, že  prozatím se danou problematikou nezabýval vý-
bor pro výchovu a vzdělávání 

- administrace investičních akcí města – převod administrace ze ZM na RM
pí. Kočí – chystá se reforma financování regionálního školství, kde budou nejen příspěvky na žáka, ale 
i příspěvky na školu. A nezáleží na velikosti školy. Není to úplně hotové, mělo by to platit od roku 
2014, ale málokdo ze škol o tom ví. A také neví, jaké prostředky jim budou uvolněny. Takže, pokud 
máte nějaké konkrétní úkolu pro Výbor pro výchovu a vzdělávání, rádi se toho ujmeme a budeme o 
tom jednat. Starosta – děkuji za tu poznámku. Jenom bych rád, abychom si uvědomili výbušnost toho-
to tématu než odkážu na podobný problém v rakšické školce. Pak to vyústilo v jakýsi velice emotivní 
problém, který byl naprosto zbytečný. V této chvíli RM projedná podnět ze zastupitelstva, příjme 
k tomu nějaké opatření a následně se o tom budeme bavit dál. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí Zápis z 21. schůze Finančního výboru ze dne 18.03.2013.
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Zastupitelstvo města odvolává z funkce člena Finančního výboru pana Davida Hoška.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města jmenuje do funkce člena Finančního výboru Ing. Petra Langa.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0 

Zdržel se : 0   

6. Rozpočtová opatření č. 1-6/2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Rekapitulace rozpočtového opatření č.1/2013
- příjmová část rozpočtu + 544,5 tis. Kč
- výdajová část rozpočtu + 544,5  tis. Kč

Návrh usnesení : 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 1 - HOLÁTKO Rudolf    
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 2/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 2 – HOLÁTKO Rudolf , VYBÍRAL Josef

   

 Rekapitulace rozpočtového opatření č. 3/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2013 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 4/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 5/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 1 - HOLÁTKO Rudolf    

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 6/2013
- přesuny v rámci výdajové části rozpočtu

Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních:

obecná investiční rezerva 2 000,00

investiční rezerva k přerozdělení    744,00

provozní rozpočtová rezerva 1 764,00

rezerva pro projekční činnost 1 500,00

ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2013 v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

7. Financování výkupů pozemků v roce 2013 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál a vysvětluje obě varianty. Zastupitelstvo města na svém 22. zasedání 
dne 18.2.2013 odsouhlasilo výkup pozemků v k.ú. Moravský Krumlov v lokalitě „Horní Novosady“ 
o celkové finanční náročnosti ve výši 3 554 tis Kč (I. etapa).
Ve II. etapě se uvažuje s výkupy v objemu 5 295,9 tis. Kč. Celkový objem finančních prostředků po-
třebných na výkupy pozemků činí 8 850 tis. Kč. 
Na pozemky budou uzavřeny smlouvy o budoucí smlouvě, dle kterých by měla být platba provedena 
na účet prodávajících do 31.10.2013.
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S ohledem na to, že rozpočet města s výkupy těchto objemů nepočítá, předkládám k posouzení 
a k rozhodnutí varianty řešení:

1) Úvěrové financování: RM na své schůzi dne 26.2.2013 uložila vedoucí finančního odboru při-
pravit podklady k přijetí investičního úvěru na výkupy pozemků v celkové výši 9 000 tis. Kč

2) Financování z předpokládaných vyšších příjmů v oblasti sdílených daní: schválený rozpočet 
města pro rok 2013 počítá v oblasti sdílených daní s příjmem ve výši 45700 tis. Kč; predikce 
MFČR ve variantě č. 2 předpokládá příjem ve výši 54492 tis. Kč, tj. město očekává 
v porovnání se státem o 8 792 tis. Kč méně. 

Ad 1)
V návaznosti na úvěrové financování informuji ZM o současném stavu zadluženosti města:

Zůstatky úvěrů k 1.1.2013:

Českomoravská hypoteční banka (hypoteční úvěr)                35 725,00    

Komerční banka (hypoteční úvěr)                 1 418,00    

Česká spořitelna (investiční úvěr – navazující na revolvingový)                22 883,00    

celkem  k 1.1.2013                60 026,00    

očekávané splátky roku 2013 -               6 320,00    

očekávaný přijatý úvěr 2013                 9 000,00    

očekávaný zůstatek k 31.12.2013                62 706,00    

Ad 2)
V návaznosti na očekávané plnění v oblasti sdílených daní informuji o stavu k 28.2.2013:
(sledovanému období odpovídá plnění ve výši 16,66 %)

Schválený Skutečnost Schválený Skutečnost Saldo

Plnění ke 
SR

rozpočet 2012 leden - únor 2012 rozpočet 2013 leden - únor 2013 skutečností 2013

Sdílené daně:

pol. 1111 - daň z příjmu ZČ 9 100 2 181 11 300 2 668 487 23,60%

pol. 1112 - daň z příjmu - SVČ 850 93 1 700 107 14 6,20%
pol. 1113 - daň z příjmu - srážková 
daň 770 262 1 100 331 69 30,00%

pol. 1121 - daň z příjmu PO 8 100 1 636 10 900 1 624 -12 14,80%

pol. 1211 - DPH 18 020 5 047 20 700 6 049 1 002 29,20%

celkem 36 840 9 219 45 700 10 779 1 560 23,50%
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Ing. Šlapanský – pokud jde o schválení záměru, bylo by dobré ověřit do budoucna možnosti získání 
úvěru, doplnit poměrovým ukazatelem z hlediska zadluženosti.  Ing. Kocanda – na Radě města jsme 
to řešili v tomto duchu. Dali jsme zadání Ing. Florianové – získat informace o možném financování. 
Ty možnosti již dnes víme. Naše strategie je se nezadlužovat. Ale nyní jde o případ, který za zadlužení 
stojí. Přikláním se k variantě otevřít úvěrový rámec, který je možné předčasně splatit, v momentě, kdy 
ty zdroje na to budou. Vykoupit pozemky, dle vývoje mít možnost úvěr uhradit. 

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje záměr přijetí investičního úvěru maximálně do výše 9 000 tis. Kč na financování 
výkupu pozemků v k.ú. Moravský Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 1 – Pavel PROCHÁZKA    

8. Veřejnoprávní smlouva s Městem Ivančice č.: VPS–1-2013 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – představuje materiál. Z důvodu zabezpečení výkonu správní agendy přenesené působnosti 
dle zákona č. 247/2000 Sb., o získávání a zdokonalování odborné způsobilosti k řízení motorových 
vozidel, ve znění pozdějších předpisů, tj. provádění zkoušek žadatelů o řidičská oprávnění (§ 33 cito-
vaného zákona) po rozvázání PP se zaměstnancem zařazeným na MěÚ na tuto funkci, předkládám 
v příloze ZM k projednání návrh Veřejnoprávní smlouvy s Městem Ivančice na zabezpečení této 
správní agendy. Jedná se o smlouvu na dobu určitou do 31.12.2013.

Po schválení smlouvy v ZM jednotlivých měst je dále nutný souhlas MV ČR.

Po výpočtu nákladů ze strany města Ivančice bude příspěvek města Moravský Krumlov činit 44.304 ,-
Kč. (tzn.: při realizaci smlouvy 39 týdnů/ 1 den /týdně náklady 1 den = 1.136,- Kč)

RM projednala tento materiál na své 45. schůzi ze dne 26.2.2013 a doporučila ZM schválit veřejno-
právní smlouvu na zabezpečení výše uvedené agendy výkonu přenesené působnosti.

Rozhodnutí ve věci je dle § 41 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, v pra-
vomoci ZM.
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Návrh usnesení:

ZM schvaluji Veřejnoprávní smlouvu s Městem Ivančice, Palackého náměstí 196/6, 664 91 Ivan-
čice, IČ:00281859 na zabezpečení výkonu přenesené působnosti dle § 33 zákona č. 247/2000 Sb., 
o získávání a zdokonalování odborné způsobilosti k řízení motorových vozidel, ve znění pozděj-
ších předpisů, a to v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

9. Podpora Skupiny ČEZ pro město Moravský Krumlov v roce 2013 - předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města

Starosta - Skupina ČEZ opět v letošním roce podpoří město Moravský Krumlov, a  to částkou 450 tis. 
Kč. Rada města doporučila realizaci  projektů s podporou Skupiny ČEZ k zabezpečení reklamy a pro-
pagace Skupiny ČEZ jako objednatele  v rámci podpory komunitního života „Oranžový rok 2013“ 
následovně: 
1. Vestavba sociálního zázemí v 1.NP zámku 300 tis.Kč
2. Rockový festival „Vrabčák 2013“ – 18.5.2013 100 tis.Kč
3. II. Bezgestfest – přehlídka regionálních ochotnických divadel –     26.-27.4.2013
    20. Setkání pěveckých sborů – 26.5.2013                                                50 tis. Kč

Mgr. Škarková – pokud jde o podporu komunitního života, tak mi zde chybí podpora Městské 
knihovny, která je typem komunitního zařízení. Mezi její uživatele patří žáci, studenti, senioři, mamin-
ky na mateřských dovolených atd. Jde o finanční podporu – a vidím zde smlouvu i s MěKS – ovšem na 
jiné aktivity. Uvítala bych, kdyby MěKS zajistilo finance na jednodenní akci „Vrabčák 2013“ z jiných 
zdrojů a hlavně také od sponzorů. Očekávala bych, že investice do fungujících zařízení města jsou dů-
ležitější než podpora jednorázových aktivit. Je potřeba myslet i na Městskou knihovnu, která nutně 
potřebuje alespoň do dětského oddělení nový nábytek (stolky, židle, regály), PC a další zatraktivnění 
tohoto využívaného prostoru. Je mi líto, že se pro ni nenašly peníze právě v této podpoře. Starosta –
Podpora tu je, došlo k výměně oken, dojde k výměně podlahy, dojde k převodu nábytku z vysoké ško-
ly MU ESF. Pouze čekáme na termín oznámení od vysoké školy, že už mají nový nábytek a ten 
netknutý nám převedou. Pro tento rok byla investice nemalá. Mgr. Škarková – ale nutná. Je možné, 
abych vyjednávání nábytku popohnala. Starosta – byli bychom rádi. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje rozdělení finanční podpory k zajištění reklamy Skupiny ČEZ 
v roce 2013 na realizaci projektů dle předloženého návrhu.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 3 – VYBÍRAL Josef, Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc.   

ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí investičního příspěvku se subjektem: INCHEBA PRAHA,
spol. s r.o., Areál Výstaviště 67, Praha – Bubeneč, 170 90, IČ 48025780 v předloženém znění 
a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - VYBÍRAL Josef, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc.

Zdržel se : 1 – Pavel PROCHÁZKA   

ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace se subjektem: Městské kulturní středisko, 
příspěvková organizace, IČ 45671800, Nám. TGM 40, 672 01 Moravský Krumlov v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 4 – VYBÍRAL Josef, Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., HO-
LÁTKO Rudolf   

ZM schvaluje Dodatek č. 1 k Nájemní smlouvě na pronájem nebytových prostor se subjektem: 
INCHEBA PRAHA spol. s r.o., Areál Výstaviště 67, Praha – Bubeneč, 170 90, IČO 48025780 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef
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Proti: 2 - VYBÍRAL Josef, Pavel PROCHÁZKA

Zdržel se : 2 – PROCHÁZKA, Ing.,MSc., HOLÁTKO Rudolf   

10. Dodatek č.1 ke SoD č. S3120415 – „Zateplení obvodového pláště MŠ Husova“ a „Zateplení ob-
vodového pláště ZŠ Klášterní“ - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta – V srpnu roku 2012 byla uzavřena mezi zhotovitelem, Hrušeckou stavební spol. s r.o. 
a objednatelem, Městem Moravský Krumlov, smlouva o dílo na realizaci staveb „Zateplení obvodové-
ho pláště MŠ Husova“ a „Zateplení obvodového pláště ZŠ Klášterní“. 
Hlava 3, odstavec 3.3 uvedené smlouvy stanovuje v souladu s tehdy platným zněním závazných poky-
nů pro žadatele a příjemce podpory v OPŽP objem subdodávek stavebních prací na 30% z objemů 
stavebních nákladů akce. V následujícím období byly ale tyto závazné pokyny aktualizovány a objem 
subdodávek byl nově stanoven na max. 15% z objemů stavebních nákladů akce. Zhotovitel garantuje 
ve svém Přehledu subdodávek subdodávky ve výši 12,13% pro MŠ Husova a 10,63% pro ZŠ Klášter-
ní. Proto byl vypracován návrh Dodatku č.1 ke smlouvě o dílo č. S3120415, kterým se mění odstavec 
3.3 hlavy 3. základní smlouvy o dílo. Tento materiál byl projednán RM na 45. schůzi dne 26.2.2013 
a návrh Dodatku č.1 ke smlouvě o dílo č. S3120415 byl doporučen ZM ke schválení. Pan Vybíral –
proč potřebuje taková firma subdodavatele, je to divné, firma má dělat všechno. Místostarosta – třeba 
nemají vlastní krytináře. Já nevím. Pan Vybíral – vyhrála jednou soutěž, měla by zajistit vše. Za chvíli 
budeme projednávat případ pana Makovického. A teď se budeme dohadovat o vícepracích přes něja-
kou firmu. Firma, když vyhraje soutěž, má dělat všechno. Starosta – bylo to součástí výběrového ří-
zení, tato otázka měla být směřována do výběrového řízení. Vše je v souladu s podmínkami výběrové-
ho řízení. Smlouva je v souladu se zákonnými normami. Vaše otázka by měla být směřována na firmu, 
ne na nás. Pan Vybíral – bude nám oznámeno, kdo je subdodavatelem nebo si ta firma může vzít koho 
chce? Mgr. Košíček – jsou povinni to oznámit. Starosta – samozřejmě, že to bude zveřejněno, tak jak 
je to běžné.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo č. S3120415 se subjektem Hrušec-
ká stavební spol. s r.o., U Zbrojnice 588, 691 56 Hrušky v předloženém znění a pověřuje starostu  
města podpisem  tohoto dodatku.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Jo-
sef

Proti: 0, 

Zdržel se : 1 - VYBÍRAL Josef   
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11. Výsledek výběrového řízení na dodavatele stavby „II/152 Polánka – průtah“ – předkládá Mgr. 
Zdeněk Juránek, místostarosta města

Starosta – představuje materiál. Zastupitelstvo města schválilo dne 21.11.2012, na svém 20. zasedání, 
zadávací dokumentaci k výběrovému řízení na dodavatele stavby „II/152 Polánka, průtah“ a návrh 
smlouvy o dílo na tutéž akci. Vlastní výběrové řízení proběhlo v době od 28.1. do 8.2. tohoto roku. 
Soutěže se zúčastnilo 15 zájemců. Nabídky dvou zájemců, firmy HAUBAU CZ, s.r.o., Č. Budějovice a 
firmy  BERGER BOHEMIA, a.s. Plzeň, nesplňovali všechny požadavky a proto byly ze soutěže vyřa-
zeny. Jako nejvýhodnější byla vybrána nabídka firmy Skanska, a.s. Praha. Následující tabulka obsahu-
je konečné pořadí účastníků VŘ a jejich nabídkové cena za provedení celého díla, do je za stavby  
„II/152 Polánka – průtah“,  „II/152 Ivančice – Polánka“  a  „II/152 Ivančice, měst. část Němčice“.

Pořadí Název zájemce Nabídková cena bez DPH

1. Skanska a.s., Praha 62 992 264,00

2. M-SILNICE a.s., Pardubice 63 299 364,00

3..
SWIETELSKY stavební s.r.o., odštěpný závod 
Dopravní stavby MORAVA, Brno

64 322 045,00

4. OHL ŽS, a.s., Brno 64 198 980,87

5. COLAS CZ, a.s., Jihlava 68 100 939,00

6. IMOS Brno, a.s., Brno 73 683 018,58

7.
Sdružení IS BRNO + FIRESTA – Ivančice -
Polánka 

73 713 104,00

8. STRABAG a.s., Praha 76 500 200,48

9. EUROVIA CS, a.s., Brno 79 927 869,93

10. D.I.S., spol. s r.o., Brno 81 942 613,00

11. Porr a.s., Praha 85 730 895,00

12.
Sdružení MTS+SBT, Ivančice Polánka
(Metrostav a.s., divize 4 a Subterra a.s.

89 976 965,02

13. Vodohospodářské stavby, s. r.o., Teplice 91 799 419,10

Po oznámení výsledku výběrového řízení nám poslala vítězná firma, Skanska a.s., doplněný návrh 
smlouvy o dílo. Tento návrh se od návrhu smlouvy, schválenému 20. zastupitelstvem liší v těchto bo-
dech:
- je doplněna hlava III. DSPS (dokumentace skutečného provedení stavby)
- je doplněna hlava IV. Geodetické zaměření stavby a geometrický plán
- hlava V. - jsou doplněny termíny předání staveniště a dokončení stavby
- hlava VI. – je doplněna cena díla bez DPH
- hlava 15 – za odstavcem 9. je doplněna schvalovací doložka o projednání smlouvy v ZM.
Pan Zpěvák – vyhrála to firma SKANSKA a.s., Praha – zaslat doplněný návrh smlouvy – bod 6 –
zvýšení o 4 mil. Kč. Místostarosta – jde o náš spolupodíl. Starosta – já v souvislosti s průtahem mo-
hu oznámit, že probíhá VŘ zhotovitele kanalizace v Rokytné a Polánce. Je to opět méně jak 50% pro-
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jektových nákladů. I o tato procenta se bude zmenšovat náš podíl. Ing. Procházka MSc – technický 
dozor si budeme zajišťovat sami, jak bude kvalitní? Starosta – u kanalizace probíhá VŘ na TDI, sva-
zek bude přítomen, také to hradí. Samozřejmě bude nutný náš podpis na všech schvalovacích doku-
mentech. Uděláme maximum, abychom to všechno uhlídali. Místostarosta – nejdříve se bude budovat 
kanalizace v Polánce, pak budeme budovat průtah. Bude to určitě velice náročné, ale bude to v rámci 
tohoto a příštího roku. Starosta – proběhlo jednání s občany Polánky a Rokytné. Byli řádně informo-
váni o stavu a jednotlivém průběhu celé stavby. Ostatně projektová dokumentace bude dostupná pro 
všechny občany. Pan Vybíral – oprávněné osoby smluvních stran – str. 7, odst. 12 – pokud tyto úkony 
podepíšeš, bude o tom ZM informováno? Starosta – čte danou smlouvu – samozřejmě, vše podléhá 
schvalování RM a ZM. Budete o tom informování tak, jak je to běžné. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje výsledek výběrového řízení na dodavatele stavby „II/152 Polánka 
– průtah“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo č. 76 0308 22777 5 se subjektem Skanska a.s., Lí-
balova 1/2348, Praha  a pověřuje starostu  města podpisem  této smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města pověřuje Radu města kompletní administrací akce „II/152 Polánka – prů-
tah“.   

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
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ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL
Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Pan Holátko – odchází – 16.43 hodin – nyní zastupitelů celkem 15.

12. Lapač splavenin a dešťová kanalizace u okružní křižovatky – předkládá Mgr. Zdeněk Jurá-
nek, místostarosta města

Starosta – V roce 2006 byla provedena stavba „Moravský Krumlov – křižovatka silnic II/413 
 III/4133“, při které byla křižovatka ulic Ivančická – Zámecká – Znojemská přebudována na okružní 
křižovatku. Stavba byla zkolaudována a předána do trvalého užívání dne 18.12.2006. Součástí této 
stavby byl také lapač splavenin a dešťová kanalizace DN 500 z betonových trub, délky 43,3 m. Na 
kanalizaci jsou zřízeny dvě šachty DN 1000 – jedna revizní a jedna soutoková, kterou byla tato nová 
kanalizace napojena do stávajícího kanalizačního propustku pod Zámeckou ulicí, který je majetkem 
města. Tyto stavební objekty slouží k odvádění dešťových vod z okružní křižovatky a z části vozovky 
a vedlejšího chodníku na spodním konci Ivančické ulice. Město převzalo lapač splavenin a popsanou 
dešťovou kanalizaci do užívání a správy podpisem protokolu o předání dne 17.1.2007. Začátkem mě-
síce února letošního roku jsme dostali od SÚS Znojmo návrh na bezúplatný převod uvedených objektů 
do majetku města. Tento materiál byl projednán RM na 45. schůzi dne 26.2.2013. RM vyslovila sou-
hlas s převodem uvedených objektů do majetku Města doporučila ZM schválit bezúplatný převod těch-
to objektů. Ing. Mokrý – je tu formulace, že město již převzalo do správy a údržby. Aby to neproběhlo 
dvakrát. Místostarosta – v roce 2007 to bylo předáno pouze do správy a údržby, nyní převzato i ma-
jetkově. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod objektu „Lapač splavenin a dešťová kanaliza-
ce“ na křižovatce ulic Ivančická - Zámecká – Znojemská do majetku města a pověřuje starostu 
města podpisem příslušné smlouvy o bezúplatném převodu objektu „Lapač splavenin a dešťová 
kanalizace“do majetku Města se subjektem  Jihomoravský kraj, Žerotínovo náměstí 3/5, 601 82 
Brno.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., STRIEGLE-
ROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA 
Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., 

Zdržel se : 0   
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13. Smlouva o poskytnutí finančního příspěvku na akci „Prodloužení vodovodního řadu – Husova-
Znojemská - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města

Místostarosta – Stavba „Prodloužení vodovodního řadu  - Husova – Znojemská“ vznikla jako náhrada 
za původně plánovanou vodovodní přípojku pro stavbu „Letní koupaliště“ a po realizaci bude sloužit 
pro zásobování vodou nejen vlastního koupaliště, ale také pro zásobování nemovitostí v okolí koupa-
liště. Požadavek na tuto změnu byl vyvolán účastníky stavebního řízení při projednávání územního a 
stavebního povolení stavby „Letní koupaliště“. Z důvodu ekonomické výhodnosti bude realizace této 
stavby zadána svazku obcí Vodovody a kanalizace Třebíč. Pro financování této stavby je nyní nutné 
schválit Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku. Současně je třeba převést na svazek obcí inves-
torství této akce. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje záměr IA – „Prodloužení vodovodního řadu  - Husova – Znojem-
ská“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku na realizaci IA „Prodloužení 
vodovodního řadu –Husova – Znojemská“  subjektu: Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek
obcí, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpi-
sem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města schvaluje Dohodu o převodu investorství se subjektem Vodovody a kanali-
zace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje 
starostu města jejím podpisem.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací projektu „Prodloužení vodovodního 
řadu Husova – Znojemská“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

14. Rozpočet města 2013 – žádost o finanční příspěvek pro HZS - předkládá Mgr. Tomáš Třeti-
na, starosta města

Starosta - Územní odbor Znojmo HZS JmK se obrátil na město Moravský Krumlov s žádostí o fi-
nanční příspěvek na údržbu budovy požární stanice (dále jen „PS) v Moravském Krumlově. Město v 
průběhu 2 let vždy přispívalo účelovým příspěvkem na provozní náklady PS Moravský Krumlov, které 
z důvodu nedostatku finančních prostředků nebyly pokryty z rozpočtu HZS JmK. Z důvodu zabezpe-
čení provozu PS byla dne 18.2.2013 v příloze uvedená žádost předložena samosprávnému orgánu měs-
ta ke posouzení. Z hlediska politiky města ve smyslu jednoznačné podpory zachování stávající sítě PS 
na území JmK a zlepšení akceschopnosti vlastní jednotky HZS Moravský Krumlov doporučuji schválit 
poskytnutí účelového finančního příspěvku ve výši 200.000,- Kč. Zdrojem financování by měla být již 
v rozpočtu města schválená položka na možný nákup požárního vozidla pro účely SDH Rakšice. V 
současné době probíhají jednání s cílem realizovat bezúplatný převod nepotřebné požární techniky 
HZS JmK (v současné době v užívání HZS PS Ivančice) – požárního vozidla na podvozku LIAZ-101 
CAS 25 RZ: 1B3 48 87 do majetku města pro účely zabezpečení požární ochrany jednotky SDH Rak-
šice. Po realizaci vlastního bezúplatného převodu výš uvedeného požárního vozidla bude účelový pří-
spěvek subjektu neprodleně vyplacen. RM tento materiál projednala na své 46. schůzi ze dne 
12.3.2013 a doporučila ZM schválení poskytnutí účelového příspěvku HZS JmK a zároveň uložila 
vedoucí FO MěÚ zpracovat příslušné rozpočtové opatření města. Rozhodnutí ve věci je dle § 85 záko-
na č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, ve výhradní pravomoci ZM.
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Návrh usnesení:

ZM schvaluje poskytnutí účelového finančního přípěvku HZS JmK územnímu odboru Znojmo 
na krytí nezbytných potřeb požární stanice Moravský Krumlov ve výši 200.000,- Kč a pověřuje 
starostu města podpisem příslušné smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

15. Vytvoření sběrných míst určených pro zahrádkářské kolonie - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – představuje materiál. Dle § 17  zákona č. 185/2001 Sb., o odpadech a o změně některých 
dalších zákonů je obec povinna určit místa, kam mohou fyzické osoby odkládat komunální odpad, 
který produkují a zajistit místa, kam mohou fyzické osoby odkládat nebezpečné složky komunálního 
odpadu. Fyzické osoby pak mají povinnost odkládat komunální odpad na místech určených ode dne, 
kdy tak obec stanoví obecně závaznou vyhláškou, komunální odpad odděleně shromažďovat, třídit a 
předávat k využití a odstraňování podle systému zavedeného obcí. Sběrný dvůr nelze považovat za 
místo k odkládání komunálního odpadu, ale je určen k shromažďování nebezpečných složek komu-
nálního odpadu a velkoobjemového odpadu. V návaznosti na § 17a zákona o odpadech, vstoupila dne 
21.11. 2012 v platnost Obecně závazná vyhláška města Moravský Krumlov č. 3/2012 o místním po-
platku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunál-
ního odpadu, kde se v čl. 3 odst. 1 písm. b) uvádí, že poplatek za služby spojené s odstraněním ko-
munálního odpadu platí mimo jiné fyzická osoba, která má ve vlastnictví stavbu určenou 
k individuální rekreaci, byt nebo rodinný dům, ve kterých není hlášena k pobytu žádná fyzická 
osoba, a to ve výši odpovídající poplatku za jednu fyzickou osobu; má-li ke stavbě určené 
k individuální rekreaci, bytu nebo rodinnému domu vlastnické právo víc osob, jsou povinni platit po-
platek společně a nerozdílně. Úleva ve výši 50% sazby se  poskytuje fyzickým osobám, které mají ve 
vlastnictví stavbu určenou k rekreaci, byt nebo rodinný dům, ve kterém není hlášena k trvalému poby-
tu žádná fyzická osoba a fyzická osoba, která má trvalý pobyt ve městě Moravský Krumlov, Pod Zám-
kem 217 (hájenka), z důvodu nedostupnosti.
Poplatek za odstranění komunálního odpadu činí pro výše uvedené fyzické osoby 250,- Kč, který mají 
povinnost uhradit jednorázově do 30.6. příslušného kalendářního roku. 
Povinnost obce zajistit místa, kam mohou fyzické osoby odkládat komunální odpady je splněna pouze 
částečně. Fyzické osoby, které mají ve vlastnictví stavbu určenou k rekreaci (např. zahradní chata 
v zahrádkářské kolonii) platí dle vyhlášky č. 3/2012 o místním poplatku za provoz systému shromaž-
ďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního odpadu snížený poplatek ve 
výši 250,- Kč, ale služba ze strany města v zajištění sběrného místa není splněna.
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Z důvodu neustálých stížností majitelů zahrad v zahrádkářských koloniích, že platí místní poplatky a 
služba jim není poskytována je třeba v nejbližší době zřídit místa pro shromažďování komunálních 
odpadů a tato opatřit nádobami, jak na komunální odpad, tak na vytříděné složky komunálního odpadu 
(minimálně nádobami na plast). Ve městě Moravský Krumlov je celkem 5 zahrádkářských kolonií, pro 
které je třeba zajistit sběrná místa na odkládání komunálního odpadu a vytříděných složek komunální-
ho odpadu (plast):

1. Lišky a Vinohrady
2. Pod Vertexem
3. Pod Borovičkami
4. Na Slatinách
5. Rokytná

Správní orgán proto navrhuje zastupitelstvu města Moravský Krumlov schválení zřízení sběrných míst, 
jejich označení tabulkou (např. toto místo je určeno zahradní kolonii Vinohrady), vybavení potřebnými 
kontejnery a jejich zajištění proti odcizení a to v počtu 5 ks kontejnerů na komunální odpad a 5 ks kon-
tejnerů na plast. Čísla parcel budou upřesněny až dle možností dopravní obslužnosti TAZS a po jedná-
ní  s vlastníky těchto pozemků (týká se lokality Pod Borovičkami).

Návrh na vytvoření sběrných míst, včetně rozmístění kontejnerů 

Sběrné místo Kontejner na komu-
nální odpad (ks)

Kontejner na plast
(ks)

1. Lišky, Vinohrady 1 1
2. Pod Vertexem 1 1
3. Pod Borovičkami 1 1
4. Na Slatinách 1 1
5. Rokytná 1 1

Pan Zpěvák – předpokládám, že bylo konzultováno s ředitelem TaZS. Starosta – zda výběr míst byl 
konzultován s ředitelem TaZS? Pí. Dvořáčková – momentálně jsme toto s panem Kubíkem nekonzul-
tovali. O této věci se tu bavíme už 10 let. Pan Kubík je zná, jde o místa dostupná pro techniku. Ing. 
Kocanda – chci se zeptat na cenu, rozpočet, na kolik to přijde? Pí. Dvořáčková – místa vytvářet ne-
musíme, jde o nakoupení kontejnerů – musíme jich nakoupit nejméně 10. Dostaneme peníze od fy. 
EKOKOM za to, že jsme jim předali naši sběrnou síť. Měli bychom dostat cca 57 000,- Kč, z těchto 
peněz by tato akce měla být uhrazena. Ing. Mokrý – jde mi o šestou lokaci – kovová lávka do Rakšic
(zahrádkářská kolonie u Jatek, 12 zahrádkářů, příjezd je možný za STK stanicí). Tady by mohl být 
umístěn odpadkový kontejner. Čím se to bude realizovat? Jaké tam budou nádoby? Když to budou 
popelnice, přijdou a ukradnou to nebo zničí. Jedině by to měli být větší nádoby. Starosta – budou to 
kontejnery s tím, že nyní schvalujeme zda chceme nebo nechceme. Ve chvíli, kdy schválíme, že chce-
me půjde do RM materiál k projednání - návrh financování, nutnost probrat rozmístění sběrných míst, 
tak abychom pokryli všechny lokality. 

Návrh na usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje zřízení sběrných míst na komunální odpad ve výše uvedených 
lokalitách a jejich vybavení nádobami.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov pověřuje ředitele TAZS Moravský Krumlov zřízením 
výše uvedených sběrných míst,vybavení sběrnými nádobami a jejich zajištěním proti odcizení.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

16. Smlouva o poskytnutí neinvestičního příspěvku z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 
2013 na činnost KLUBU COOLNA Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta - Dne 9. 11. 2012 byla doručena žádost poskytovatele sociálních služeb – Diecézní charity 
Brno, Oblastní charity Znojmo, Dolní Česká 1, 669 02 Znojmo o neinvestiční dotaci z rozpočtu města 
na podporu provozu  Klubu Coolna Moravský Krumlov, nízkoprahové zařízení pro děti a mládež, 
v roce 2013. Požadovaná výše dotace je 150 000 Kč a má sloužit na zabezpečení realizace výše uvede-
né služby sociální prevence, konkrétně ke krytí provozních materiálových a nemateriálových výdajů.
Provoz zařízení v Moravském Krumlově, Břízová 254 byl zahájen v roce 2009. Poskytovatel je evido-
ván v registru poskytovatelů sociálních služeb. Personálně je služba zabezpečována 4 pracovníky 
(úvazek 3,75). Druh poskytovaných služeb :  nízkoprahové zařízení pro děti a mládež dle § 62 zákona          
č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů, služba je poskytována formou 
ambulantní. Cílová skupina: děti a mládež ve věku 15 – 26 let, ohrožení společensky nežádoucími je-
vy.   Kapacita: maximální kapacita v jednu dobu 20. Finanční vyčíslení projektu a využití prostředků je 
uvedeno v žádosti poskytovatele – rozpočet 2013. Vzhledem ke skutečnosti, že město nemá dostatek 
finančních prostředků na zřízení a provozování uvedených služeb, jeví se podpora stávajícímu posky-
tovateli formou příspěvku z rozpočtu města jednou z možností, jak uvedený typ služby pro občany 
regionu Moravského Krumlova zabezpečit. V roce 2012 byla DCH-OCH Znojmo poskytnuta finanční 
podpora ve výši 150 000,- Kč. Vyúčtování a závěrečná zpráva o realizaci služby byla předložena 
v souladu s podmínkami smlouvy dne 14. 2. 2013. V minulém roce bylo realizátorem projektu poskyt-
nuto 2400 intervencí, celkem bylo službou zabezpečeno 156 uživatelů. V návrhu smlouvy jsou kon-
krétně upraveny práva a povinnosti smluvních stran, způsob poskytnutí, podmínky použití a vyúčtová-
ní příspěvku. Poskytnuté finanční prostředky podléhají kontrole podle zákona č. 320/2001 Sb., o fi-
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nanční kontrole ve veřejné správě a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů. Příspě-
vek na provoz Klubu Coolna Moravský Krumlov, nízkoprahové zařízení pro děti a mládež v částce 
150 000 Kč byl zapracován do návrhu rozpočtu města na rok 2013, který byl  schválen Zastupitel-
stvem města na 22. zasedání konaném dne 18. 2. 2013, 150 000 Kč – výdajová část rozpočtu , odd. 43 
sociální služby a společné činnosti v sociálním zabezpečení a politice zaměstnanosti, § 4374. Ing. 
Procházka MSc – to se stále vrací na tom nájmu? Místostarosta – nájem zůstal stejný, ano. Ing. Pro-
cházka MSc – stále tedy platí, že jim poskytneme těch 150 000,- Kč a oni nám 200 000,- Kč vrátí na 
nájmu? Starosta – ano. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí neinvestičního příspěvku z rozpočtu města 
Moravský Krumlov na rok 2013 na činnost KLUBU COOLNA Moravský Krumlov, nízkopra-
hové zařízení pro děti a mládež, a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

17. Zpráva o činnosti a výsledcích společnosti Městské lesy Moravský Krumlov s.r.o. za rok 2012 -
předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta - Z důvodu zabezpečení informovanosti ZM předkládám v příloze Zprávu o činnosti a vý-
sledcích společnosti Městské lesy Moravský lesy Moravský Krumlov s.r.o. za rok 2012.

RM projednala tento materiál v rámci schvalovaní Účetní závěrky společnosti za rok 2012 na své 45. 
schůzi ze dne 26.2.2013 a uložila předložit ZM přehlednou informaci o činnosti ML Moravský Krum-
lov s.r.o.. Rozhodnutí ve věci je dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpi-
sů, v pravomoci ZM.

Návrh usnesení:

ZM bere na vědomí předloženou Zprávu o činnosti a výsledcích společnosti Městské lesy Morav-
ský Krumlov s.r.o. za rok 2012.
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18. Návrh na předání majetku města - SMM - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – Předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM

- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 890.238,96 Kč
- vybavení Sokolovny dle předložené sestavy v celkové ceně 59.849,63 Kč.

Rozhodnutí je dle § 85 zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, ve výhradní pravomoci 
ZM.

Návrh usnesení:
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM
- pozemky dle předložené sestavy v celkové ceně 890.238,96 Kč
- vybavení Sokolovny dle předložené sestavy v celkové ceně   59.849,63 Kč

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

19. Zápis z jednání OV Rokytná ze dne 6.3.2013 - předkládá Ing. Dobešová, předsedkyně OV

Starosta – čte materiál. Ing. Šlapanský – pořádek si děláme sami, dále připravujeme akci „Sraz rodá-
ků“. Organizačně ji zabezpečuje OV, budeme žádat o příspěvek (akce proběhne 31.08.2013). Starosta
– pouze upřesním, požádal jsem pí. Vašulínovou, aby vypsala žádost VFP. Je také možné, že bude 
daná částka vyplacena z reprefondu starosty města. Pan Zpěvák – (dotaz na ředitele SMM) k bodu č. 
1/prodej pozemků. OV se již k tomu nemohl vyjádřit. V důvodové zprávě ale je, že prodej pozemků
nedoporučuje. Pan Kabelka – OV se k tomu vyjádřil. Pokud mám informaci ústní či telefonní, vyjád-
řili se k tomu záporně. Proto je toto usnesení tak formulované. Nevím, proč je v zápise, že se nemohli 
vyjádřit. Já jej nemám k dispozici. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání OV Rokytná ze dne 6. 3. 2013.
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20. Zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ze dne 6.3.2013 - předkládá Irena Kočí, 
předsedkyně výboru

Starosta – čte materiál. Pí. Kočí – vše bylo již řečeno v zápise, jsou zde k dispozici i tabulky. Pokud 
máte dotazy k zápisu? Pan Vybíral – Oprava okapů na ZŠ Ivančická…rekonstrukce okapů? Pí. Kočí
– špatně jsem se vyjádřila v zápise, jde o opravu okapů. Jde i o jejich vyčištění. Jde o byt, kde bydlel 
školník. Mgr. Kotková – když se dělalo zateplení, svody se udělali tak, že dole na okapech nejsou 
odnímatelné mříže. Pokud se to ucpe z vršku, dole se to ucpe, nejde to vyčistit. Řešili jsme 
s investičním technikem reklamaci. Byli se také na to podívat zástupci Hrušecké. Bohužel to jako re-
klamace nebylo uznané. Starosta – nejdříve to vyčistíme (cca 20.000,- Kč), vyřešíme mřížkou. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ze dne 6.3.2013.

21. Zápis z jednání Kontrolního výboru - Ing. Šlapanský, předseda výboru 

Starosta – čte materiál. Chtěl bych se na tomto místě k této záležitosti vyjádřit. Zaslal jsem dopis. Ci-
tuje znění dopisu (příloha č. 1).  Můj osobní pohled zní takto : člen ZM má k výkonu své funkce za-
stupitele města možnost požádat o jakýkoliv materiál. Tento materiál mu bude v co nejkratším termínu 
poskytnut. Jde jen o to, že z titulu své funkce vyplývá určitá mlčenlivost. Protože členové KV si vyža-
dují materiály, o jejichž povaze nelze s určitostí říct, zda jsou citlivá či ne. Jde ale většinou o údaje, 
které by neměly být roztrubovány „v Krumlově na náměstí“. Proto navrhuji mlčenlivost, aby si všichni 
uvědomili závažnost jednání v rámci písemného podpisu mlčenlivosti. Vzhledem k tomu, že je zde 
jiný pohled na věc, který nezpochybňuji, navrhuji KV následující postup : zašlu dotaz na Ministerstvo 
vnitra Ing. Konstruhové k tomu, aby mě položila jasný výklad mého názoru o mlčenlivosti. Pokud bu-
de uznáno, že je to špatně, nemám problém s tím, že tuto věc uznám a budeme následně postupovat dle 
znění zprávy. Je pravda, že některé informace, nežli je uzavřeno jednání, jsou vypsány na krumlov-
ských hodinách. A je s nimi diskutováno zcela veřejně. Ing. Šlapanský – KV dokončuje dvě kontroly. 
První se týká využívání externích právních služeb, není ještě dokončena. Bude řešena na příštím jed-
nání KV. Druhá kontrola se týkala VZ nad 500 000,- Kč. Kontrolní skupina si k tomu vybrala realizaci 
inv. akce „Veřejné záchody na autobusovém nádraží“. Po prověření podkladů, následné konzultaci se 
zodpovědnými pracovníky úřadu, byla zpracována závěrečná zpráva, kterou mají zastupitelé v příloze 
uvedenou. Po vysvětlení nebyly zjištěny nesrovnalosti takového rozsahu, aby KV musel navrhovat 
nějaká opatření či úkoly. Narazili jsme na dvě náležitosti, k tomu nám pan tajemník poskytl výklad 
z 25.02.2013. Byly zde nesrovnalosti, co KV může a nemůže kontrolovat. K tomu výklad proběhl 
a v podstatě ten, že kontrolu té dané investiční akce, je možné provést. Nastal pro vysvětlenou jeden 
problém. Domnívám se, že to, co tu pan starosta uvedl, vyplývá z nedorozumění. Já osobně, jako před-
seda KV, jsem se nesetkal zatím nikdy s tím, že by bylo potřeba mlčenlivost podepsat. Že vztah KV 
a města probíhal korektně. Spíše jde o to, že v průběhu kontroly, bez závěrů KV, byly některé záleži-
tosti diskutovány na veřejnosti. Alespoň tak mi to bylo prezentováno. Myslím, že je to trochu nešťast-
né. Nepovažuji z toho nic za tajné, ale než je ta kontrola ukončena, s nějakým závěrem, návrhem na 
opatření, tak to dávat k širší diskuzi průběžné informace, je zbytečné. Zbytečně to svádí k předčasným 
závěrům. Takto já to chápu. Výsledek, závěr kontroly jsme dali k dispozici, aby se k tomu mohli pra-
covníci úřadu vyjádřit. Pan starosta svoje vyjádření předložil písemně. Chci upozornit ještě na jednu 
záležitost. Říkal jsem to již před měsíci. Máme problém s trvalou neúčastí pana Pelikána. Zatím to 
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není řešeno. Buď se tedy vzdá členství nebo tam jmenujete někoho jiného. Pan Procházka – záchody 
jsme si vybrali s tím, že to bude bezproblémová akce. Že si na nich vyzkoušíme jak se dá kontrola dě-
lat. Jak moc je to náročné. Samozřejmě jsem přišli na nějakou nesrovnalost. Nedostali jsme předlože-
nou dokumentaci a fakturu z rozpočtu, tak nám to nesedělo s tím, co jsme tam našli. To se následně 
napravilo a jen mě udivilo to, že fy. STAVOPROGRES, která zřejmě má určitý certifikát, klidně uvádí 
10% DPH v dokumentaci v té dané zakázce. Čekal bych dokumentaci od takové firmy na vyšší úrovni. 
Pan Burian – já s tím souhlasím, s tím, co se právě řeklo. Požádali bychom o vyškrtnutí bodu č. 4, aby 
jej zastupitelstvo nebralo na zřetel. Aby nebylo schváleno. Do té doby než se vyjádří o mlčenlivosti 
Ministerstvo, nebude se na členy vztahovat mlčenlivost. Starosta – k mému vyjádření nechám provést 
právní rozbor. V této chvíli je informace ke KV ta, že bude kontrola dále probíhat dle platné legislati-
vy, bez jakéhosi podpisu. Jen apeluji na to, aby bylo členy KV jednáno v souladu s platnou legislati-
vou. Tzn. věci projednávané na KV by neměly být diskutovány nikde jinde než na KV. Je možné, že 
jsme se nepochopili, že mě v daném čase a místě chybělo trochu nadhledu, ale vše se vysvětlilo. Ing. 
Procházka MSc – nevidím důvod, proč by se měli takovéto věci podepisovat. Jednou jsou v těchto 
výborech nominovaní lidé jednotlivými stranami a ty strany by si své lidi měli zajistit. Lidé by měli 
být zodpovědní za svoje činy. Podpisem tohoto bychom vnesli pocit pochybností a bylo by to potlačení 
všechno, co jsme od začátku chtěli – mít vše co nejvíc transparentní. Pokud někdo překročí zákon, je 
to na jeho zodpovědnost. A jestli podepsat jeden papír na víc či na míň, to si myslím, že spíše vnáší 
nedobré světlo. To je můj názor. Starosta – ano, já to nezpochybňuji. Debatu o tomto jsme již vedli, 
v této chvíli již necítím potřebu to komentovat. 

Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí Zápis z 16. zasedání Kontrolního výboru ze dne 18.03.2013.

22. Problematika uranu v pitné vodě - předkládá Ing. Josef Blaha, člen ZM

Starosta – představuje materiál. Ing. Kocanda – myslím si, že podstata je někde jinde. Minule jsme 
dostali studii, ve které byly vyčísleny náklady na úpravu pitné vody na Slatinách. Znamená navýšení 
ceny vodného a stočného o 2,- Kč. Každý občan by dokázal pochopit, že upravíme vodu za o 2,- Kč 
cenu vyšší, tak aby byla 100% nezávadná. Můj názor je, že cesta je opravdu : řešit to komplexně, sna-
žit se vodné a stočné snížit obecně v řádu desítek procent. Vynutit si ten výhled, který nám byl předlo-
žen na minulém ZM (v roce 2015 má vodné a stočné stát 120,- Kč). Investovat a snažit se vodu zlev-
ňovat daleko razantnějším způsobem. Pan Vybíral – všude se zdražuje, tak je to normální. V podstatě 
náklady na kubík vody jsou 12,- Kč. nikdo nám neřekl, jaká je nákladovost na zpracování vody z Vra-
nova. Zda naše voda s tímto nebude ještě levnější, než za kolik kupujeme vodu od nich. Oni nám dáva-
jí cenu – ať je vyrobená v Rakšicích či na Vranově? Ing. Kocanda – samozřejmě to byla průměrná 
cena. Ale bavíme se zde zda bude za 8,- či 16,- Kč. Dnes nás stojí kubík vody již 300,- Kč. My jako 
město jsme dali do Vodáren 120 000 000,- Kč, když to rozpočítáš na naše daně, dnes nás kubík vody 
stojí 200,- Kč. Starosta – tato debata bez příslušných podkladových materiálů je bezpředmětná. Je
třeba si také uvědomit, že studny na slatinách nejsou naše. Jsou v majetku Vodárenské. Pokud mi bu-
deme brát vodu z těchto studní, tak ji budeme platit stejně. Prosím Vás, pokud máme něco k uranu, 
pojďme k němu. Na debatu o Vodárenské je potřeba, aby tu seděli představitelé Vodárenské. Ing. 
Mokrý – může se realizovat úprava (voda bezuranová), a pak bych navrhoval, aby se ta voda realizo-
vala za 10-20,- Kč, že by si lidé z Krumlova mohli do té úpravny na Slatinách chodit s kýblem. To by 
odpadly všechny infrastruktury, potrubí, náklady, kanály a bylo by učiněno za dost všem těm, kteří 
takto uvažují. Ing. Procházka MSc – ještě by byli zdravější. 
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Návrh usnesení : 
ZM bere na vědomí předloženou informaci o vývoji limitu pro množství uranu v pitné vodě. 

23. Správa majetku města - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

1. Pozemky
2.  Informace o prodeji nemovitostí
3.  Uzavírka komunikace  - objízdná trasa 

1. Pozemky

a) Výkup pozemků v lokalitě Horní Novosady 
Starosta - Zastupitelstvo města na svém 22. zasedání konaném dne 18.2. schválilo výkup pozemků 
v lokalitě Horní Novosady od vlastníků  o výměře 23691 m2 za cenu 150,- Kč/m2. Nyní předkládáme 
k projednání II. etapu výkupu pozemků v této lokalitě o výměře 35306 m2 za stejnou cenu 150,-
Kč/m2, což představuje částku 5 295 900,- Kč . Jedná se o pozemky par.č. 3483/105 o výměře 21176 
m2, par.č. 1705/4 o výměře 78m2, par.č. 3483/104 o výměře 5014 m2, par.č. 1705/6 o výměře 274 
m2, par.č,. 3483/103 o výměře 8195 m2, par.č. 1705/7 o výměře 362 m2 a par.č. 1701/9 o výměře 207 
m2. Rada města doporučuje zastupitelstvu města odkup uvedených pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par.č. 3483/105 o výměře 21176 m2, par.č. 
1705/4 o výměře 78m2, par.č. 3483/104 o výměře 5014 m2, par.č. 1705/6 o výměře 274 m2, par.č,. 
3483/103 o výměře 8195 m2, par.č. 1705/7 o výměře 362 m2 a par.č. 1701/9 o výměře 207 m2 od 
vlastníků v lokalitě Horní Novosady v k.ú. Mor. Krumlov o celkové výměře 35306 m2 za cenu 
150,- Kč/m2.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

b) žadatel
Starosta - zájemce žádá o prodej části pozemku par.č. 64/1, má zájem o prodej buď větší cca 600 m2 
nebo menší části cca 250 m2 v k. ú. Rokytná vedený na LV 10001. Jedná se o svahovitý pozemek 
s náletovým porostem, osadní výbor Rokytná prodej pozemku nedoporučuje.  Rada města doporučuje 
zastupitelstvu města prodej pozemku neschválit z důvodu, že pozemek je v územním plánu vedený 
jako krajinná zeleň a dotváří krajinný ráz této oblasti. Ing. Procházka MSc – to je vyloženě zeleň? To 
by mu stejně nešlo povolit vykácení.
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Návrh usnesení :
Zastupitelstvu města neschvaluje prodej části pozemku par.č. 64/1 o výměře cca 600 m2, celková 
výměra pozemku - 1672 m2, ostatní plocha, vedený na LV 10001 pro k.ú. Rokytná žadateli

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

2. Informace o prodeji nemovitostí

Starosta - V příloze předkládáme informaci o výsledku nabídkového řízení mezi nájemníky a zveřej-
něného záměru prodat vybrané nemovitosti. Na základě rady města doporučuje zastupitelstvu města:

1) trvat na výši kupní ceny jednotlivých bytových jednotek včetně spoluvlastnických podílů na 
společných částech domu a pozemku p.č. 242/4 v domě č.p. 137

2)  trvat na výši kupní ceny jednotlivých bytových jednotek včetně spoluvlastnických podílů na 
společných částech domu a pozemku p.č. 1619 a 1620 v domě č.p.  474 a 475

3) na základě rozhodnutí zastupitelstva města tuto skutečnost oznámit nájemníkům bytů s tím, že 
nájemníci mohou do 2 měsíců podat žádost o odkoupení užívaného bytu.

4) v případě, že nebude mít zájem o koupi bytů 75% nájemníků domu č.p. 137 nabídnout k prode-
ji dům včetně pozemku p.č. 242/4 jako celek třetí osobě

5) v případě, že nebude mít zájem o koupi bytů 75% nájemníků domu č.p. 474 a 475 nabídnout k 
prodeji dům včetně pozemků p.č. 1619 a 1620 jako celek třetí osobě

6) snížit kupní cenu domu č.p. 2 včetně pozemku p.č. 317  na 4 700 tis.Kč,
7) snížit kupní cenu domu č.p. 25 včetně pozemku p.č. 350/1 na 3 000 tis.Kč
8) v případě neakceptování nabídky k prodeji nemovitosti č.p. 250 včetně pozemku p.č. 1215 ná-

jemcem, nebo neuzavření dodatku k nájemní smlouvě nájemcem, nabídnout prodej nemovitost 
třetí osobě.

9) pokud nebude po zveřejnění prodeje učiněna žádná nabídka na odkup nemovitosti za stanove-
nou cenu, podat žalobu k příslušnému soudu na neplatnost uzavřené nájemní smlouvy z roku 
1995.

Návrh usnesení:
Zastupitelstva města bere na vědomí informace o výsledku nabídkového řízení mezi nájemníky 
a zveřejněného záměru prodat vybrané nemovitosti.

Zastupitelstvo města schvaluje pro realizaci prodeje vybraných nemovitostí tento další postup: 
1) trvat na výši kupní ceny jednotlivých bytových jednotek včetně spoluvlastnických podílů 

na společných částech domu a pozemku p.č. 242/4 v domě č.p. 137
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PRO-
CHÁZKA, Ing.,MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr. 

Proti: 0, 

Zdržel se : 4 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., LANG Vladimír, Ing., VYBÍRAL Josef,
ZPĚVÁK Josef   

2) trvat na výši kupní ceny jednotlivých bytových jednotek včetně spoluvlastnických podílů 
na společných částech domu a pozemku p.č. 1619 a 1620 v domě č.p.  474 a 475

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 11 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PRO-
CHÁZKA, Ing.,MSc., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA To-
máš, Mgr. 

Proti: 0, 

Zdržel se : 4 - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., LANG Vladimír, Ing., VYBÍRAL Josef,
ZPĚVÁK Josef   

3) na základě rozhodnutí zastupitelstva města tuto skutečnost oznámit nájemníkům bytů 
s tím, že nájemníci mohou do 2 měsíců podat žádost o odkoupení užívaného bytu.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0, 

Zdržel se : 2 - VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

4) v případě, že nebude mít zájem o koupi bytů 75% nájemníků domu č.p. 137 nabídnout 
k prodeji dům včetně pozemku p.č. 242/4 jako celek třetí osobě

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., 
KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., ŠKAR-
KOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr.
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Proti: 0, 

Zdržel se : 6 – STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., LANG Vladimír, Ing., VYBÍRAL Josef,
ZPĚVÁK Josef, Pavel PROCHÁZKA, ŠLAPANSKÝ František, Ing.   

5) v případě, že nebude mít zájem o koupi bytů 75% nájemníků domu č.p. 474 A 475 nabíd-
nout k prodeji dům včetně pozemků p.č. 1619 a 1620 jako celek třetí osobě

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc.,
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0, 

Zdržel se : 6 – STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., LANG Vladimír, Ing., VYBÍRAL Josef,
ZPĚVÁK Josef, Pavel PROCHÁZKA, ŠLAPANSKÝ František, Ing.   

6) snížit kupní cenu domu č.p. 2 včetně pozemku p.č. 317  na 4 700 tis.Kč,

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 1 - KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

Zdržel se : 5 – VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef, LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing.    

7) snížit kupní cenu domu č.p. 25 včetně pozemku p.č. 350/1 na 3 000 tis.Kč

Hlasování: neodsouhlaseno
Pro: 9 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr. 

Proti: 1 - KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

Zdržel se : 5 – VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef, LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing.      
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Zastupitelstvo města schvaluje pro realizaci prodeje nemovitosti č.p. 250 včetně pozemku p.č. 
1215 tento další postup:

1) v případě neakceptování nabídky k prodeji nemovitosti č.p. 250 včetně pozemku p.č. 1215 
nájemcem, nebo neuzavření dodatku k nájemní smlouvě nájemcem, nabídnout prodej 
nemovitost třetí osobě.

Ing. Mokrý Jaroslav – nehlasuje pro případnou podjatost. 
Hlasování: odsouhlaseno

Pro: 12 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PRO-
CHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., TŘETI-
NA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 2 – VYBÍRAL Josef, ŠLAPANSKÝ František, Ing.

2) pokud nebude po zveřejnění prodeje učiněna žádná nabídka na odkup nemovitosti za 
stanovenou cenu, podat žalobu k příslušnému soudu na neplatnost uzavřené nájemní 
smlouvy z roku 1995.

Ing. Mokrý Jaroslav – nehlasuje pro případnou podjatost.
Hlasování: neodsouhlaseno

Pro: 10 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., Pavel PROCHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 4 - LANG Vladimír, Ing., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
VYBÍRAL Josef

Starosta – komentuje administraci BD (Palackého 137), stav a názor nájemníků. Také komentuje stav 
u objektů Pionýrská 474 a 475. U RD Zámecká 2 navrhuje snížit cenu na 4.700.000,- Kč (jde o dům 
naproti zámku, sídlo fy. Pohřební ústav Musil), u RD Zámecká 25 snížit cenu vč. pozemků na 
3 000 000,- Kč (jde o dům vedle domu služeb – květinka, nad ním dvě bytové jednotky). Mgr. Koší-
ček – na schůzce politických stran jsme se domluvili už tenkrát, že prodej nemovitostí proběhne, až 
v krajním případě, pro dofinancování určitých investičních akcí. Že nemovitosti budeme prodávat, až 
to bude nezbytně nutné. Říkalo se, že se nebude snižovat cena prodejů BD, něco se změnilo? Je ne-
zbytně nutné teď snižovat cenu? Ing. Mokrý – souhlasím s Mgr. Košíčkem, s cenou bych dolů nešel.
Jeden městský dům jsme prodali za dosti vysokou cenu. Nyní by to byla dost necitlivá záležitost – proč 
jsem já hlupák nepočkal atd.. S cenou bych dolů nešel. Ing. Procházka MSc – cena nemovitostí byla 
odhadcem zvýšena, mnohdy z trojnásobena, dvojnásobena, podle toho, jakou jsme měli momentálně 
náladu. Polovina není jako polovina. Je třeba se podívat na tu „Květinku“, kdo by do toho ty 3 miliony 
dal. Samozřejmě, ten první dům byl majstrštik. Ten člověk k tomu měl vyloženě osobní vztah. Pro něj 
to mělo vetší význam než pro kohokoliv jinýho. Tady vidíme, že se na ty nemovitosti prakticky nepři-
jde ani podívat. Na druhé straně náměstí se prodává dům vč. Optiky. Je to velké, zrekonstruované, s x 
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bytama a ta cena je úplně někde jinde. Nejen, že nám tyto domy nesou nájem, ale musí se to také re-
konstruovat. Další věc je, že před chvilkou jsme tu schválili výkup pozemků za 9 000 000,- Kč. Ono se 
krásně schvaluje…tady vykoupíme pozemky, tady postavíme, tady opravíme, ale můžeme jít cestou 
Kypru nebo můžeme jít cestou kopru. Musíme vše schvalovat střízlivě. Ing. Kocanda – abychom měli 
představu o časovém horizontu, kdy bychom mohli dostat fyzicky peníze za ty nemovitosti, myslím, že 
to bychom byli v druhé polovině roku 2014. Toto jsou dvě možnosti, jak dostat peníze v kratší lhůtě. 
K tomu, co říkal Pavel. Ty odhady tam byli, pokud se nepletu, 2 000 000,- Kč u všech těchto nemovi-
tostí. Když tak mě pan ředitel opraví. Nechtěli jsme nemovitosti prodávat pod cenou, chtěli jsme na 
trhu najít kupce. Jednou se nám to podařilo. U těchto dvou bohužel ne. Dlouho jsme o tom diskutovali 
na RM. Myslím, že toto je stále přijatelná cena. Souhlasím, abychom to neprodávali pod tlakem a ce-
nou. Pořád jsme vysoko nad znaleckým odhadem. Souhlasím s Mgr. Košíčkem nesnižovat dále tuto 
cenu. Starosta – dovolím si udělat závěr z této krátké diskuze. Mohli bychom navrhnout tyto nemovi-
tosti k prodeji a na základě zájmu následně říct, jakým způsobem budeme pokračovat dál. Především 
dál nesnižovat cenu, pokud nikdo neprojeví zájem, neprodávat. Ing. Procházka MSc – rozhodnout 
také, co nebudeme dělat. Abychom nedojeli finančně. Plánovali jsme si, že v roce 2022 nechceme mít 
žádné dluhy, ale chceme mít půlku města přestavenýho a zrekonstruovanýho. To prostě odněkud ty 
peníze musíme vzít. Starosta – já s Vámi nepolemizuji. V tuto chvíli je náš rozpočet velmi dobře na-
staven. Jste jedním z jeho autorů. Víš, jak to skutečně je. Samozřejmě můžeme předložit zastupitelstvu 
zprávu o aktuálním stavu rozpočtu. Ing. Procházka MSc – myslím, že by to bylo zajímavé. Starosta
– byla by to pozitivní zpráva. Problémem je č.p. 250 „U Blondýny“. Nájemní smlouva z roku 1994 
uzavřená mezi městem Mor. Krumlov za roční nájemné 250 000,- Kč. V tehdejším čase, době, před-
stavitelé určili výši nájmu velmi vysokou. A protože měli strach, aby nájemce „neutekl“, koncipovali 
danou smlouvu, tak jak je. V této chvíli se stávajícím nájemcem řešíme : odprodej nemovitosti ve výši 
6 000 000,- Kč, kdy jsme nájemci nabídli splátkový kalendář ve dvou, třech splátkách. Z naší strany 
jde o velmi vstřícné gesto. Můžeme také rozhodnout o prodeji nemovitosti se stávajícím nájemcem. Je 
zde i možnost, že přistoupí na naši nabídku, smlouva se upraví do standardní podoby. Pokud ani na 
jednu možnost nepřistoupí, budeme žádat soud, aby rozhodl, zda je smlouva vůbec platná. Zda a do 
jaké míry ji můžeme upravit, tak aby odpovídala legislativě. Prozatím jsme se na kompromisu nedo-
mluvili, vypadá to na soud. Pan Kabelka – k prodeji nemovitostí – konkrétně u domů navrhovaných 
prodat jej jako celek. U Břízové nemám na doplnění nic. Ing. Lang – poznámka ze zkušenosti – bylo 
by dobré se s nimi domluvit. Když se to dá k soudu, ten nikdy nestanový výši nájemného. Cenu stano-
vý znalec. Od usnesení soudu nečekejme zázraky. Starosta – jednáme s nájemníky často, snažíme se o 
vstřícné jednání. Pí. Kočí – já bych k pronájmu restaurace u Blondýny – byli jsme až velmi vstřícní. 
Při rozšíření restaurace o vinárnu, nezapočítávalo se mu to do nájemného. Dosavadní nájemník vysou-
těžil nájemné ve výši 2 000,- Kč a teď, když se vypočítá, kolik té plochy pronajímá, tak vysoutěženou 
cenu snížil na 700,- Kč/za 1m2. Vstřícní jsme byli po celou dobu. Měl upravenou plochu, došlo k za-
traktivnění prostředí. Město do toho věnovalo 500 000,- Kč. Nikdo nás nemůže nařknout z toho, že 
bychom dosavadního nájemníka chtěli poškodit. Ing. Mokrý – jen k bodu č. 30 musím nahlásit podja-
tost. Nebudu ani připomínkovat, ani hlasovat. 

3. Uzavírka komunikace – objízdná trasa.

Starosta - Rada města na 46. schůzi projednala a vyjádřila souhlas k žádosti firmy SIGNEX s.r.o. k 
navržené objízdné trase související s uzávěrou silnice III/3963 ul. Rakšická  v úseku most přes řeku 
Rokytnou – křižovatka na ulici Nádražní z důvodu její konečné opravy. Objízdná trasa je pro linkovou 
osobní dopravu a osobní dopravu vozidly do 3,5 tuny navržena po místních komunikacích ul. Václav-
ská, Durdická s použitím semaforové soupravy. Doba uzavírky se předpokládá od 8.4. do 7.5.2013. 
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Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí objízdnou trasu z důvodu uzávěry ul. Rakšická v době od 8.
4. do 7. 5. 2013. 

24. Korespondence

DODATEČNÝ MATERIÁL : 
Žádost o navýšení rozpočtu – dodatečný materiál – vystoupí pan Záviška a Makovický. 
Starosta – představuje materiál. Pan Kabelka – představuje materiál. Pí. Kočí – dá se říct za jakou 
cenu vyhrál veřejnou zakázku? Pan Kabelka – vyhrála firma D-fortel, rozdíl mezi prvním a druhým 
byl 15.000,- Kč. Paní Kočí – proč se nedomlouvají mezi sebou? Pan Záviška – pan Makovický ne-
chal nacenit práce, pak se do toho nevešel. Starosta – nemáme žádný precedent k tomu, abychom to 
rozhodli, ale má to i jiný rozměr. Pan Procházka – VŘ se zúčastnilo 9 firem, mám strach, že se ostat-
ní budou soudit. Mgr. Košíček – chci upozornit, že zákon o VZ neumožňuje navýšení. Pokud bylo 
výběrové řízení na štuk, měl být udělaný štuk. Pan Procházka – mohli bychom se dostat do problému. 
Ing. Kocanda – podstatná je smlouva mezi SMM a D-fortel, na co právo je a na co není. Pan Kabel-
ka – nešlo o veřejnou zakázku, šlo o zakázku vyhlášenou dle našich interních předpisů. Ing. Kocanda
– musí být popsány vícepráce,.. ty musí být schváleny, pak udělány, pak proplaceny. Starosta – mate-
riál ucelený, vč. smlouvy projednáme v RM. Pak půjde do ZM (Na základě smlouvy připravit podkla-
dový materiál. Bude předložen stavební deník, veškerá dokumentace, znovu pozváni na jednání ZM.) 

Návrh usnesení : 

Zastupitelstvo města ukládá RM a SMM vést další jednání ve věci žádosti firmy D-fortel s.r.o., 
672 01 Petrovice 33 ze dne 06. 03. 2013 a připravit materiál na příští ZM

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK 
Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 0   

a) Společenství pro dům Sídliště 322, Moravský Krumlov – Žádost

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města bere na vědomí žádost Společenství pro dům Sídliště 322, Moravský Krum-
lov ze dne 11. 03. 2013.



24. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 25.03.2013

31

25. Různé

a) Letní koupaliště Moravský Krumlov - administrace

Starosta – představuje materiál. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města pověřuje RM komplexní administrací realizace investiční akce: „Letní 
koupaliště Moravský Krumlov. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA, Vlastimil Ing. KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., Pavel PRO-
CHÁZKA, Pavel PROCHÁZKA, Ing.,MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ 
Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0, 

Zdržel se : 1 - VYBÍRAL Josef    

26. Diskuze 
Pan Zpěvák – u autobusového nádraží se překládal chodník. Místostarosta – došlo k poškození kos-
tek. Reklamovali jsme to a firma to opravila. PharmDr. Strieglerová – chci se zeptat, zda je dovolen 
vjezd do Knížecího domu autům. Do vchodu (obchod Ivanka, zelenina) vjela Škoda Octavia úplně 
dovnitř. Myslím, že to bylo číslo 66-33. Starosta – samozřejmě by tam nikdo neměl vjet. Tuto záleži-
tost předám MěP k prošetření. Mgr. Košíček – koncert Magdalény Kožené – poptávka několikaná-
sobně převyšuje nabídku. ¾ hodiny po zahájení prodeje, nebylo možné lístek koupit. Zda je to pravda. 
Starosta – je to pravda. Město mělo sérii zlevněných vstupenek. A zbytek na Ticketpro.cz ke koupi.
Nabízíme prostory a město za to dostalo pár zlevněných vstupenek. Zbytek je ke koupi na Ticketpro.   

27. Usnesení

Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl (a) : Ing. Jaroslav Mokrý 
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28. Závěr
Starosta – velkým problémem jsou železniční přejezdy. Na každém přejezdu je zezadu číslo, na které 
se dá volat v případě nouze. Tel. číslo je 112. Zezadu přečtěte číslo uvedené na přejezdu a oni ten vlak 
zastaví. Prosím šiřte tuto informaci dál. 

Pan starosta ukončil jednání v : 18.35 hod. 

Zapisovatelka :
…………………………………..

                    Bc. Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
     Mgr. Taťána Škarková

                                                             …………………………………..  
         Ing. Vladimír Lang

   
V Moravském Krumlově, dne 01. 04. 2013

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov 
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